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Z á p i s n i c a  

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Diaková, 
konaného dňa 20. 06. 2024 o 18:00 hod  v zasadačke OÚ 

Diaková 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie 
3) Schválenie programu zasadnutia 
4) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5) Návrh plánu kontrolnej činnosti HKO na II. Polrok 2024 
6) Záverečný účet obce za rok 2023-prerokovanie a schválenie 
7) Územie mestského rozvoja (UMR) Martin – opatrenie 3.2.4 -

zapojenie sa do projektu 
8) Rôzne (dopravné značenie Slnečné lány a iné) 
9) Záver 

 

PRIEBEH: 

K bodu č. 1: 

1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce 
PaedDr. Branislav Kohút.  
 

K bodu č. 2: 

Za zapisovateľku bola určená p. Anna Feldsamová.  
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Za overovateľov zápisnice starosta navrhol p. Petra Záborského 
a p. Denisu Badáňovú, do návrhovej komisie p. Michala Žáčika a 
p. Petra Čelestiaka .Následne sa o predloženom návrhu hlasovalo.  

Výsledok hlasovania: ZA 7, proti – 0, zdržalo sa- 0. Predložený 
návrh bol schválený. 

K bodu 3: 

Starosta obce sa ujal pracovnej časti rokovania, pričom prítomní 
hlasovaním schválili predložený návrh programu zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: ZA – 7, proti – 0, zdržalo sa- 0. Program 
bol schválený. 

 

K bodu č.4 

 Starosta obce skonštatoval, že úlohy z posledného 
zasadnutia boli splnené. 

 

K bodu 5: 

 Návrh plánu kontrolnej činnosti poslanci dostali na 
preštudovanie vopred. Nikto z prítomných nemal námietky ani 
doplňujúce otázky. Následne sa o pláne hlasovalo: 

Výsledok hlasovania: ZA – 7, proti – 0, zdržalo sa- 0. Plán 
kontrolnej činnosti HKO na II. polrok bol schválený. 

 

K bodu 6: 

 K záverečnému účtu obce sa vyjadrila Ing. Janka Jesenská- 
hlavná kontrolórka obce, ktorá poslancov informovala o tom, že 
všetky podstatné náležitosti, ktoré záverečný účet má mať boli 
splnené a odporúča poslancom účet schváliť tak, ako bol 
predložený. K záverečnému účtu nemal nikto s poslancov 
pripomienky. Následne sa o návrhu záverečného účtu hlasovalo: 

 

Výsledok hlasovania: ZA – 7, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odborné stanovisko HK 
O k návrhu záverečného účtu obce. 

OZ bez výhrad schvaľuje celoročné hospodárenie obce Diaková za 
rok 2023  
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OZ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia obce 
Diaková za rok 2023 v sume 52 451,72 EUR na tvorbu rezervného 
fondu.  

 

K bodu 7: 

Informáciu pre poslancov o rokovaniach na UMR uviedol starosta 
obce. V stredu bolo konanie na MSÚ Martin, nás sa týka opatrenie 
3.2.4 – miestne komunikácie. Už je vypracovaný aj projektový 
zámer integrovanej územnej investície a aj výzva. Celková suma 
o ktorú ide je 234000 EUR (aj s 8% spolufinancovaním obce), ktoré 
by mohla obec získať v prípade spolupráce od ostatných obcí 
zapojených v UMR. Peniaze môžu byť použité iba na výstavbu  
komunikácie vedúcu k športovej hale, ktorá spĺňa kritériá na 
pridelenie financií. Poslanci so zapojením sa do projektu 
súhlasia: 

Výsledok hlasovania: ZA – 7, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

 

 

K bodu 8: 

a) Starosta informoval poslancov ohľadom výstavby prístrešku 
pri požiarnej zbrojnici- projekt je hotový, statika tiež, 
ohlásenie stavby prebehlo, boli oslovení viacerí 
dodávatelia, vyjadrenia od inštitúcií už máme.  
 
 

b) Takisto informoval poslancov, že TURVOD má požiadavku na OZ 
pre zriadenie vecného bremena bezodplatne pri stavbách na 
pozemkoch vo vlastníctve obce-len informácia pre poslancov. 
 

c) P. Gduľa má požiadavku o zmenu dopravného projektu na 
Slnečných lánoch: 
1.posunúť značku „koniec obce“ za posledný dom  
2.dať značku „obytná zóna“ do lokality Slnečné lány 
3.dať retardér na cestu, nakoľko obyvatelia obce nedodržujú 
predpísanú rýchlosť v obci a toto by mohlo pomôcť. 
Odpovedal mu starosta obce: budúci týždeň príde do obce p. 
Kubenová, ktorá si prejde aj s dopravným policajtom obec 
a dá stanoviská k tomu, čo je možné dať do projektu.  
Zatiaľ mu vie povedať iba toto: posunúť značku „koniec obce“ 
nie je problém, značku obytnej zóny nie- nedovoľuje to 
platná legislatíva a retardér takisto nie, umiestnenie na 
cesty III triedy nie je možné 
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d)starosta informoval poslancov o drobných opravách cesty.   
S p. Kapustom si to bol pozrieť a v auguste budú opravy 
realizované. Takisto informoval poslancov o tom, že bude 
v obci obhliadka a konanie o presunutí autobusovej 
zastávky. 

 

e)Hlavná kontrolórka informovala poslancov  o výsledkoch 
kontrol za I. polrok 2024 v zmysle predloženej správy. 
Nezistila žiadne pochybenie v kontrolovaných oblastiach. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o výsledkoch 
tematických kontrol uskutočnených na základe plánu kontrolnej 
činnosti za I. polrok 2024 

Výsledok hlasovania: ZA – 7, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

 

f) slovo dostal p. Kendra, ktorý upozornil na uloženie 
stavebného odpadu v obci. Keďže odpad je uložený v extraviláne 
obce, starosta posunie túto vec na konanie na odbor Životného 
prostredia v Martine. 

g) slovo dostala p. Pedanová , ktorá sa pýta, či sa obec 
zúčastňuje výziev na financovanie výstavby ciest a či je 
spracovaná dokumentácia k výstavbe cesty a ponúkla pomoc pri 
prípadných spracovaniach výziev. 

Starosta jej odpovedal, kladne – obec má tieto veci 
spracované ale zároveň starosta upozornil občanov, že takéto 
podnety nie sú predmetom na zasadnutia OZ, stačí, ak toto občania 
riešia cez starostu obce v úradných hodinách. 

h) poslanci ďalej diskutovali o organizovaní dňa obce na 
dátum 05.07.2024 

Toto bol posledný bod programu a starosta poďakoval prítomným 
poslancov a ukončil zasadnutie zastupiteľstva. 

 

V Diakovej dňa 20. 06. 2024 

Zapísala: 

 

 

Anna Feldsamová      PaedDr. Branislav Kohút
      

zástupkyňa starostu      starosta obce 
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Peter Záborský,      Denisa Badáňová, 

I. overovateľ       II. overovateľ 

 


